
Rada Miasta Żagań 
Radni - Sesja 

Protokół nr XIX 

XIX Sesja w dniu 24 kwietnia 2020  
Obrady rozpoczęto 24 kwietnia 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:27 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Wiesław Bochenek 
2. Andrzej Chodań 
3. Kinga Drewicz 
4. Dariusz Jadach 
5. Małgorzata Klorek 
6. Danuta Kozłowska 
7. Stanisław Kucab 
8. Grzegorz Kuźniar 
9. Tomasz Kwarciński 
10. Piotr Łoś 
11. Tomasz Maciejak 
12. Daniel Marchewka 
13. Adam Matwijów 
14. Tomasz Nowak 
15. Krzysztof Omieljańczyk 
16. Henryk Sienkiewicz 
17. Krzysztof Sieńko 
18. Ireneusz Szaniawski 
19. Piotr Węglik 
20. Jakub Witek 
21. Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Obecnych na sesji i stwierdzenie prawomocności  obrad. 
Obecni: 

1. Wiesław Bochenek 
2. Andrzej Chodań 
3. Kinga Drewicz 
4. Dariusz Jadach 
5. Małgorzata Klorek 
6. Danuta Kozłowska 
7. Stanisław Kucab 
8. Grzegorz Kuźniar 
9. Tomasz Kwarciński 
10. Piotr Łoś 
11. Tomasz Maciejak 



12. Daniel Marchewka 
13. Adam Matwijów 
14. Tomasz Nowak 
15. Krzysztof Omieljańczyk 
16. Henryk Sienkiewicz 
17. Krzysztof Sieńko 
18. Ireneusz Szaniawski 
19. Piotr Węglik 
20. Jakub Witek 
21. Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

Kworum osiągnięte. 
Załącznik do protokołu nr 1. 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że na podstawie § 18 Uchwały nr LVIII/80/2018 
Rady Miasta Żagań z dnia 19 października 2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 
Żagań o statusie miejskim ( D. Urz. Woj. Lub. z 2018 r. poz 2497),  Burmistrz Miasta, złożył 
wniosek, o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zwolnień od opłaty 
targowej na terenie miasta Żagań. 
 
Przewodniczący Rady poprosił Pana  Burmistrza o krótkie uzasadnienie uchwały. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Kwarciński, 
- Przewodniczący Rady Miasta Adam Matwijów, 
- Grzegorz Kuźniar, 
- Małgorzata Klorek, 
- Dariusz Jadach 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosku o wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zwolnień od opłaty 
targowej na terenie miasta Żagań. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21 
 
Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
Projekt uchwały został przyjęty do porządku obrad w punkcie 15i. 



Przewodniczący Rady poinformował o przedłożeniu przez Burmistrza Miasta Żagań wniosku 
o zmianę w porządku obrad poprzez wprowadzenie  autopoprawki do uchwały zmieniającej 
uchwałę budżetową na 2020 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Autopoprawka będzie głosowana przy uchwałach, w punkcie 15a. 
 
Porządek obrad wraz ze zmianami został przyjęty. 

 
3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miasta Żagań z dnia 28.02.2020 r. 
Brak uwag. 

Protokół został przyjęty. 

Załącznik do protokołu nr 3. 

 
4. Sprawozdania z działalności między sesjami Komisji Stałych Rady Miasta Żagań. 
 
Odczytanie sprawozdań przez Przewodniczących Komisji Stałych. 

Sprawozdania zostały przyjęte. 

Załącznik do protokołu nr 4. 
 
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Żagań o działalnościach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 
 
Brak uwag. 
 
Informacja  została przyjęta. 
 
 
6. Informacja Burmistrza Miasta Żagań z działalności między sesjami Rady Miasta 
Żagań. 
Brak uwag. 
 
Informacja została przyjęta. 
 
 
7. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Żaganiu za 2019 rok. 
 
Informacja została przyjęta. 
 
 
8. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Żaganiu za 2019 rok. 
Głos zabrała radna Małgorzata Klorek. 
 
Sprawozdanie zostało przyjęte. 
 



 
9. Stan bezpieczeństwa i ocena zagrożeń miasta Żagań. 
 
Informacja została przyjęta. 
 
 
10. Informacja z działalności i stanu ekonomicznego Zakładu Gospodarki 
Mieszkaniowej. 
 
Informacja została przyjęta. 
 
 
11. Informacja z działalności i stanu ekonomicznego Żagańskiego Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego. 
 
Informacja została przyjęta. 
 
 
12. Informacja z działalności i stanu ekonomicznego Żagańskich Wodociągów i 
Kanalizacji. 
 
Informacja została przyjęta. 
 
 
13. Informacja z działalności i stanu ekonomicznego Miejskiego Zakładu 
Komunikacyjnego. 
 
Informacja została przyjęta. 
 
 
14. Informacja z działalności i stanu ekonomicznego MPOiRD. 
 
Informacja została przyjęta. 
 
Przewodniczący Rady ogłasza 10 min. przerwę. 
Przewodniczący Rady ogłasza koniec przerwy. 
 
15. Uchwały. 
 
a) zmieniająca uchwałę budżetową na 2020 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 
 
Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o opinię w sprawie omawianej autopoprawki i 
uchwały. 
W dyskusji udział wzięli: 
- Krzysztof Sieńko, 
- Grzegorz Kuźniar, 
- Skarbnik Teresa Łapczyńska 
- Henryk Sienkiewicz 
 



Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisją Gospodarki Miejskiej,  Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz  Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
 
Głosowano w sprawie: 
Autopoprawki  do projektu uchwały Rady Miasta Żagań zmieniającej uchwałę budżetową na 
2020 rok Gminy Żagań o statusie miejskim..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Andrzej Chodań, Adam 
Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, 
Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska, Daniel 
Marchewka. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Grzegorz Kuźniar 
BRAK GŁOSU (0) 
 
Autopoprawka została przyjęta. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę budżetową na 2020 rok Gminy Żagań o statusie miejskim 
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Wiesław Bochenek, , Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta 
Kozłowska, Stanisław Kucab, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Daniel 
Marchewka,  Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk 
Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Jakub Witek, Agnieszka 
Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Grzegorz Kuźniar 
BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Chodań 
 
Uchwała została przyjęta wraz z autopoprawką. 
 
 
b) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żagań o statusie miejskim w roku 2020. 
Głos zabrał radny Tomasz Kwarciński  oraz  Piotr Łoś. 
 



Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisją Gospodarki Miejskiej,  Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz  Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Żagań o statusie miejskim w roku 2020..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Grzegorz Kuźniar, 
Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska, Danuta Kozłowska.  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Kwarciński 
BRAK GŁOSU (1) 
Stanisław Kucab 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Chodań,  
 
Uchwała została przyjęta. 
 
c) w sprawie: wyrażenia zgody na podwyższenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań o statusie 
miejskim z tytułu ich położenia w budynkach wpisanych do rejestru zabytków. 
 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisją Gospodarki Miejskiej,  Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz  Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie: wyrażenia zgody na podwyższenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań o statusie 
miejskim z tytułu ich położenia w budynkach wpisanych do rejestru zabytków..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek-
Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Ireneusz Szaniawski, Jakub Witek 



 
Uchwała została przyjęta. 
 
d) w sprawie: wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań o statusie 
miejskim. 
 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisją Gospodarki Miejskiej,  Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz  Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie: wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań o statusie 
miejskim..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
 
Uchwała została przyjęta. 
 
e) w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku 
komunikacyjnego przy ul. Św. Michała w Żaganiu. 
 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisją Gospodarki Miejskiej,  Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz  Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego 
przy ul. Św. Michała w Żaganiu..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
 
Uchwała została przyjęta. 



 
f) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych 
położonych na terenie Gminy Żagań o statusie miejskim oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisją Gospodarki Miejskiej,  Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz  Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych na 
terenie Gminy Żagań o statusie miejskim oraz warunków i trybu składania deklaracji za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
 
Uchwała została przyjęta. 
 
g) w sprawie: zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 
przydomowym. 
 
Głos zabrał radny Tomasz Kwarciński. Na zapytanie radnego, odpowiedzi udzielił Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska Roman Ciszewski. 
 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisją Gospodarki Miejskiej,  Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz  Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie: zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 
przydomowym..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 



Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
 
Uchwała została przyjęta. 
 
h) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej. 
 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisją Gospodarki Miejskiej,  Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz  Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
 
Uchwała została przyjęta. 
 
i) w sprawie: zwolnień od opłaty targowej na terenie miasta Żagań. 
 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisją Gospodarki Miejskiej,  Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz  Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie: zwolnień od opłaty targowej na terenie miasta Żagań..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
 
Uchwała została przyjęta. 
 



Przewodniczący poinformował o wniesionej w projektach uchwał zmianie w podstawie 
prawnej  Ustawy o samorządzie gminnym ( Dz.U. z 2020 r. poz 713). 
 
16. Wolne wnioski i informacje. 
 
Głos zabrał radny Grzegorz Kuźniar w celu przedłożenia apelu Rady Miasta Żagań do 
Zarządu Województwa Lubuskiego w sprawie kolei. 
Radny Tomasz Kwarciński podziękował za inicjatywę  Grzegorzowi Kuźniar. 
Apel radnego został przyjęty poprzez aklamację. 
 
Radny Krzysztof Sieńko poprosił o informację na temat wynagrodzeń nauczycieli w trakcie   
nauczania zdalnego w czasie epidemii. 
Radna Danuta Kozłowska potwierdziła głos za uchwałą dot. opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi. 
Radny Ireneusz Szaniawski zapytał o  inwestycje  miejskie w bieżącym roku. 
Radna Kinga Drewicz zapytała, czy będą jeszcze zakupione maseczki ochronne. 
Pan Tomasz Kwarciński wystąpił z wnioskiem o zwołanie Komisji Gospodarki Miejskiej. 
Radny Jakub Witek wystąpił z zapytaniem o budżet obywatelski i spotkanie  z 
przedsiębiorcami. 
Odpowiedzi na temat budżetu obywatelskiego  udzieliła Pani Skarbnik Teresa Łapczyńska. 
Głos zabrał również radny Tomasz Nowak w sprawie programu wsparcia PUP dla firm w 
czasie epidemii. 
Radny Tomasz Kwarciński zasugerował, że ilość zakupionych maseczek dla mieszkańców 
miasta była niewystarczająca, gdyż mieszkańcy cały czas są zainteresowani.  Zapytał również 
o kroki powzięte przez miasto w związku z  wyborami prezydenckimi. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Adam Matwijów poinformował o kolejnym posiedzeniu w dniu 
29 maja o godz 10.00. 
 
17. Zamknięcie sesji. 
Radna Małgorzata Klorek poinformowała o miejscu w którym będzie rozdawała maseczki. 
 
Przewodniczący ogłosił zamknięcie XIX sesji Rady Miasta Żagań. 

                                                                Przewodniczący 
                                                                  Rada Miasta Żagań 

  
 

 

 

Przygotował(a): Beata Dumin 

https://www.youtube.com/channel/UCyph8jqdpsZXMBM1Qv4_jvg 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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